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INTRODUCTION 
About Us 
Wall Street Exchange Centre LLC is a leading financial services provider in Dubai, UAE since 1982. 
We offer a wide range of services including foreign currency exchange, local and international money 
transfers, payroll solutions, and value-added products. Our goal is to provide efficient, reliable, and 
competitive financial services tailored to meet the needs of our clients. 

The Wall Street Exchange Center holds a license from the Central Bank of the UAE, ensuring 
regulatory compliance, and offers worldwide remittance and foreign currency exchange services. It 
operates under Commercial License no. 216992 issued by the Department of Economic 
Development in Dubai, United Arab Emirates. 

 
Key Facts Statement 
In the following Key Facts Statement, we offer a condensed overview of service details, fees, and 
charges. Currency exchange rates will adhere to prevailing market rates for the day. It is imperative to 
thoroughly review this document before engaging in any remittance services with Wall Street 
Exchange Centre LLC. 

We urge our customers to carefully peruse and comprehend the outlined Key Fact Statements (KFS). 
By engaging with this document, you confirm your understanding of the applicable fees, charges, and 
general terms and conditions as published on the website. 

This document serves as an acknowledgment and does not establish any legal rights or obligations 
between the parties involved. Should any inconsistencies arise between this document and the 
general terms and conditions or product-specific terms and conditions, the latter will take 
precedence. There is no obligation to revise this document in the event of changes. 

For detailed Terms & Conditions, please visit www.wallstreet.ae. 
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WPS Payroll services 
Please ensure a comprehensive review of this document if you intend to use the WPS Payroll services offered 
by Wall Street Exchange Centre. You may also find it beneficial to compare this document with similar services 
and features provided by other exchange houses. Feel free to review the Key Facts Statement from other 
exchange houses as well before making your decision. 

About the service 
Wall Street Exchange's Wages Protection System (WPS) guarantees timely and secure salary payments, 
offering employers an efficient payroll management solution. Salaries can be deposited directly into bank 
accounts or issued via payroll cards. 

Service fees: 
Types of Charges Fees Excluding VAT Frequency 
1. Registration  AED 200 One time 
2. Processing fees AED 5 Per salary processed 
3. SIF upload AED 25 Per upload 
4. Replacement of lost, stolen, or damaged card AED 50 Per card   
5. Card issuance AED 10 Per card 
6. Card renewal fee every 5 years AED  5 Per card 
7. Card closure fees Free Per card 
8. Employee statement AED 25 Per statement / per year 

Terms & Conditions: 
For detailed terms and conditions, please refer to the official WPS agreement. 

Warning Statements: 
1. You must provide Wall Street Exchange with accurate information about employees’ salaries. Wall 

Street Exchange will not be responsible for any delays caused by incorrect information provided. 
2. Any disputes regarding wages must be resolved between the employees and their respective employer. 

Wall Street Exchange will not make inquiries on behalf of the employees. 
3. Employees' details, such as their UAE Identity details, must always be valid. Wall Street Exchange will 

not be responsible for processing salaries if the UAE ID expired. 
4. Your details with Wall Street Exchange must be valid at the time of the transfer or should be activated 

beforehand. 
5. The actual time to complete a transaction may differ from estimates due to increased scrutiny of 

transactions by the correspondent bank/financial institution or entity providing financial services to 
the beneficiary of remittances. 

6. Wall Street Exchange will not be held liable for any delays once the funds are transmitted E. 
7. Penalties and Fees may be applied if there is a customer error or omission in providing correct or 

incomplete information for remittances. 
8. The Exchange reserves the right to make inquiries if the transfer amount or the number of transfers 

during a period does not match your profile. 
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Complaints or Feedback: 
You can submit your complaint, feedback or suggestions using any of the below channels: 

1. Contact number: 04-2269871 
2. Email ID: customerservices@wallstreet.ae  
3. Website: www.wallstreet.ae 

Customer Acknowledgement: 
I acknowledge the receipt and understanding of this Key Facts Statement regarding my request for Wages 
Protection System (WPS) payroll services. I/We also confirm that I have comprehended the product/service 
features, risks, fees, and my rights and obligations as detailed in the Key Facts Statement. I acknowledge and 
agree that the provision of any services shall be at the discretion of Wall Street Exchange Centre and subject to 
all the Exchange’s terms and conditions, which may be revised periodically. 

Customer Name:  
Customer Mobile number:  
Customer signature   
Date of signature   
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Thank You 



  

– 2024بيان الحقائق الرئيسية لعام    
نظام حماية الأجور   (WPS) 
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 المقدمة 
 

 من نحن 
. نقدم مجموعة 1982ستريت للصرافة ذ.م.م هو مزود رائد للخدمات المالية في دبي، الإمارات العربية المتحدة منذ عام  ولمركز و

واسعة من الخدمات بما في ذلك تحويل العملات الأجنبية، التحويلات المالية المحلية والدولية، حلول الرواتب، والمنتجات ذات القيمة 

. المضافة. هدفنا هو تقديم خدمات مالية فعالة، موثوقة، وتنافسية مصممة لتلبية احتياجات عملائنا  

يحمل مركز وال ستريت للصرافة رخصة من المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة، مما يضمن الامتثال التنظيمي، ويقدم 

الصادرة عن دائرة  216992خدمات الحوالات المالية العالمية وتبادل العملات الأجنبية. يعمل المركز تحت الرخصة التجارية رقم 

.التنمية الاقتصادية في دبي، الإمارات العربية المتحدة  

 

 

 بيان الحقائق الرئيسية 

في بيان الحقائق الرئيسية التالي، نقدم لمحة موجزة عن تفاصيل الخدمة، الرسوم، والتكاليف. ستلتزم أسعار صرف العملات الأجنبية  

ستريت   وولبأسعار السوق السائدة لليوم. من الضروري مراجعة هذا المستند بعناية قبل الدخول في أي خدمات تحويل أموال مع مركز 

.للصرافة ذ.م.م  

 والتكاليف للرسوم فهمك تؤكد فإنك الوثيقة،  هذه مع التعامل خلال من. بعناية الموضحة الأساسية  البيانات وفهم قراءة على عملائنا نحث

.الإلكتروني الموقع على منشور هو كما  بها  المعمول العامة والأحكام والشروط  

هذا المستند يعد اعترافاً ولا ينشئ أي حقوق أو التزامات قانونية بين الأطراف المعنية. في حالة وجود أي تناقضات بين هذا المستند  

والشروط والأحكام العامة أو الشروط والأحكام الخاصة بالمنتجات، سيتم تطبيق الأخيرة. لا يوجد التزام بتعديل هذا المستند في حالة  

   .حدوث تغييرات

)https://www.wallstreet.ae/term-and-conditions(    .للاطلاع على الشروط والأحكام التفصيلية، يرجى زيارة 

 

 

 

 

 
 



 

Page 2 of 4 
 

(WPS) خدمات الرواتب عبر نظام حماية الأجور 
للصرافة.   ستريت وولمن مركز المقدمه  يرجى التأكد من مراجعة شاملة لهذا المستند إذا كنت تنوي استخدام خدمات الرواتب عبر نظام حماية الأجور

الأخرى. لا تتردد في مراجعة بيان الحقائق الرئيسية من   اتقد تجد أيضًا فائدة في مقارنة هذا المستند مع خدمات وميزات مماثلة مقدمة من الصراف

. الصرافة الأخرى قبل اتخاذ قرارك شركات  

 عن الخدمة

  يمكن. الرواتب لإدارة فعالاً  حلاً  العمل لأصحاب يوفر مما آمن، وبشكل المناسب الوقت في الرواتب دفعمن الوول ستريت  الأجور حماية نظاميضمن 

الرواتب بطاقات عبر إصدارها أو المصرفية الحسابات في مباشرة الرواتب إيداع  

: رسوم الخدمة  

 أنواع الرسوم  الرسوم  التكرار 
 1. التسجيل درهم 200 لمرة واحدة 

 2. رسوم المعالجة    دراهم 5 لكل راتب مُعالج
 SIF .3 تحميل درهم 25 لكل تحميل
 4. استبدال البطاقة المفقودة أو المسروقة أو التالفة درهم 50 لكل بطاقة
 5. إصدار البطاقة دراهم  10 لكل بطاقة
سنوات 5رسوم تجديد البطاقة كل   دراهم 5 لكل بطاقة  .6 
البطاقةرسوم إغلاق  مجاني  لكل بطاقة  .7 

 8. كشف حساب الموظف درهم 25  لكل كشف / سنوي

 

: الشروط والأحكام  

WPS  للحصول على الشروط والأحكام بالتفصيل، يُرجى الرجوع إلى الاتفاقية الرسمية   ل

 

: بيانات تحذيرية  

ستريت للصرافة مسؤولة عن أي تأخيرات يجب عليك تقديم معلومات دقيقة إلى وول ستريت للصرافة بشأن رواتب الموظفين. لن تكون وول 

. ناجمة عن المعلومات غير الصحيحة المقدمة  

يجب حل أي نزاعات تتعلق بالأجور بين الموظفين وصاحب العمل المعني. لن تقوم وول ستريت للصرافة بالاستفسار نيابة عن الموظفين     

أن تكون تفاصيل الموظفين، مثل تفاصيل الهوية الإماراتية، صالحة دائمًا. لن تكون وول ستريت للصرافة مسؤولة عن معالجة الرواتب   يجب   

. إذا كانت بطاقة الهوية الإماراتية منتهية  

.   .يجب أن تكون تفاصيلك مع وول ستريت للصرافة صالحة في وقت التحويل أو يجب تفعيلها مسبقاً 

جهة المقدمة  قد يختلف الوقت الفعلي لإكمال المعاملة عن التقديرات بسبب التدقيق المتزايد للمعاملات من قبل البنك المراسل/المؤسسة المالية أو ال  

. للخدمات المالية للمستفيد من التحويلات  

. لن تتحمل وول ستريت للصرافة أي مسؤولية عن أي تأخيرات بمجرد إرسال الأموال   

.قد يتم تطبيق غرامات ورسوم إذا كان هناك خطأ من العميل أو نقص في تقديم معلومات صحيحة أو غير مكتملة للتحويلات    

الشخصي ملفك مع يتطابق  لا زمنية فترة خلال التحويلات  عدد  أو التحويل  مبلغ كان إذا الاستفسار في بالحق الصرافه تحتفظ  
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: الشكاوى أو الملاحظات  

: التاليةيمكنك تقديم شكواك أو ملاحظاتك أو اقتراحاتك باستخدام أي من القنوات   

)04-2269871  (    :الاتصال رقم  

)customerservices@wallstreet.ae  (    ي:الإلكترون البريد   

)www.wallstreet.ae(   :الموقع الإلكتروني 

 

:إقرار العميل  

المنتج/الخدمة، والمخاطر، والرسوم، أقرّ باستلام وفهم بيان الحقائق هذا بخصوص طلبي لخدمات حماية الأجور. أؤكد أيضًا أنني قد فهمت ميزات 

ا لجميع وحقوقي وواجباتي كما هو مفصل في بيان الحقائق. أقرّ وأوافق على أن تقديم أي خدمات سيكون وفقاً لتقدير مركز وول ستريت للصرافة ووفقً 

.الشروط والأحكام الخاصة بالصرافة، والتي قد يتم تعديلها بشكل دوري  

 

: اسم العميل   
: رقم جوال العميل   
: توقيع العميل   
: تاريخ التوقيع   
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